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Одборник Српске напредне странке (СНС) Драган Рапаић добио је прошле године
од општине Житиште посао превоза ђака вредан 3,7 милиона динара, објавио је
Центар за истраживачко новинарство (ЦИНС), коме је у Агенцији за спречавање
корупције потврђено да се ради о сукобу интереса и да ће покренути поступак
против Рапаића и челника Житишта.

  

Јавна набавка за превоз деце је унета у план набавки у фебруару 2020. године, истог
дана када је расписана, а Рапаићева фирма Еко Лине 2020 основана је непуна два
месеца пре тога, пише ЦИНС.

  

  

Програмски директор Транпарентности Србија Немања Ненадић оценио је да су Рапаић,
као и начелник општинске управе Младен Ајдуковић и председник општине Митар
Вучуревић морали да се обрате Агенцији за спречавање корупције (тада Агенцији за
борбу против корупције) због могућег сукоба интереса.
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„И начелник општинске управе и председник општине се налазе у односу зависности
према одборнику будући да Скупштина контролише и једног и другог и надзире њихов
рад“, рекао је Ненадић за ЦИНС.

  

Из Агенције су за ЦИНС потврдили постојање сукоба интереса, а провером службене
евиденције су утврдили да их, упркос обавези, Рапаић, Вучуревић и Ајдуковић о томе
нису обавестили.

  

„Агенција ће против њих покренути поступак за одлучивање о постојању повреде
одредаба Закона о спречавању корупције“, наводи се у одговору за ЦИНС.

  

Рапаић је овим поводом рекао да је тек касније сазнао да се ради о сукобу интереса, али
није одговорио на питање новинарке ЦИНС зашто тада није обавестио Агенцију, а на
истој јавној набавци, са истом фирмом, учествовао је и ове године.

  

Начелник општинске управе Ајдуковић је изјавио да није знао ни да је Еко Лине 2020
Рапаићева фирма, и да би вероватно пријавио сукоб интереса, ако је то законска
обавеза.

  

Одговоре на питања о овој јавној набавци ЦИНС није добио од председника општине
Вучуревића.

  

Из општине нису одговорили ни због чега набавка није била у првобитном Плану јавних
набавки за 2020. годину, као и зашто је у План унета на дан објаве позива за подношење
понуда, као ни на друга питања, пише ЦИНС.

  

(Н1)
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